

Title (en)

Locating device, kit and method for monitoring

Title (de)

Lokalisierungsvorrichtung, Überwachungskit und -verfahren

Title (fr)

Dispositif de localisation, kit et procédé de surveillance

Publication

EP 2579236 A1 20130410 (FR)

Application

EP 12187408 A 20121005

Priority

FR 1103027 A 20111005

Abstract (en)

The kit has a flexible single-piece bracelet (1) including a band (2) forming a loop and secured to a housing (3), where a plate is placed and maintained in the housing. A lower surface of the housing is closed by a wall (5), where a portion (6) of the wall is transparent or translucent. The plate is placed removably in the housing of the bracelet, where the thickness of the housing is slightly lower than that of the plate, and a lower surface of the plate is provided with information e.g. electronic mail address, related to a carrier of the bracelet. An independent claim is also included for a method for manufacturing the kit.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de localisation, tel qu'un bracelet (1), qui est monobloc, en un matériau souple, et comprend une bande (2) destinée à former une boucle et qui est solidaire d'un logement (3) muni d'une ouverture (4) sur une face supérieure. Ce dispositif se distingue en ce que la face inférieure du logement (3) est fermée par une paroi (5) dont au moins une partie (6) est transparente ou translucide. L'invention a également trait à un kit ainsi qu'à un procédé de surveillance d'un porteur qui peut être en particulier un enfant, une personne atteinte de troubles de la mémoire, un patient, un handicapé mental, un animal, etc. (Fig. 1)

IPC 8 full level

G09F 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/005 (2013.01)

Citation (applicant)

- WO 2006113786 A2 20061026 - PREC DYNAMICS CORP [US], et al
- FR 2702937 A1 19940930 - UNDER SEA INDUSTRIES [US]

Citation (search report)

- [X] FR 2735665 A1 19961227 - EMRY SARL [FR]
- [X] GB 2442133 A 20080326 - GREEN ANDREW DUDLEY [GB]
- [A] WO 2008009041 A1 20080124 - CONWAY DANIEL PETER [AU]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2579236 A1 20130410; FR 2981186 A1 20130412; FR 2981186 B1 20140808

DOCDB simple family (application)

EP 12187408 A 20121005; FR 1103027 A 20111005